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Møtereferat 

Hva: AK styremøte nr. 4 2017 – 2018 
Avholdt: Telefonmøte Mandag 21. august 2017 kl. 2030 - 
Tilstede: Ola Evjen, Lars Inge Graabakk, Andreas Bell Pedersen, Anne Cathrine Enstad, 
Kenneth Larsen  
Fra admin.: Claus Johan Ryste 
Frafall: Dagfinn Neteland 
Kopi: Skistyret og NSF Administrasjon 
Referent: Anne Cathrine Enstad 
 
 
Sak 16 2017 - 2018   Godkjenne innkalling 
Innkalling godkjennes. 
 
Sak 17 2017 – 2018  Godkjenne referat 
Referat nr. 3 godkjennes 
 
Sak 18 2017 - 2018   Økonomi 
Til informasjon så har Claus, Ola, Dagfinn og Lars Inge har hatt en gjennomgang på 
økonomien i forkant av møtet. 
Har gjort betydelige kutt i lønnskostnader, og ligger før budsjett.  
Overforbruk på begge WC lag. Det er gjort avsetning på kostnader for 2017 og utgiftene er 
ennå ikke ført mot disse avsetningene og er dermed likelydende for høye.  
Dette er hensyntatt i prognose, men ikke i selve rapporten - slik at overforbruket er ikke 
reelt. 
Inntekt – her er det bortfall i henhold til budsjett (HIL, samt at noen avtaler kom inn senere 
enn forutsatt). 
Det må kuttes på utgifter på høstsemesteret – helse, aktivitet og lønn. 
Klar enighet i AK om at vi fortsatt skal jobbe med å bygge opp en økonomisk buffer. 
 
Sportssjefen kommer med en endelig tiltaksplan innen fredag 25.august og nytt tlf.møte 
søndag 27.august kl. 2030. 
 
Sak 19 2017 – 2018  Ymse  
Prosjektstilling – siste intervjurunde tirsdag 22.august. 
Markedsstilling – er i gang med runde 2, og svar skal gis innen utgangen av august. 
 
 


